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Mötesanteckningar styrgrupp Vårdsamverkan Fyrbodal 230505 
 
Närvarande 
Rose-Marie Sandberg, Ordförande, områdeschef, NU-sjukvården 
Tanja Mattsson, Vice ordförande, socialchef Mellerud/Bengtsfors 
Ann Wennberg, områdeschef, NU-sjukvården 
Karin Hallberg, förvaltningschef, omsorg, Vänersborg 
Eva Andersson, socialchef, Lysekil 
Liselott Sörensen Ringi, förvaltningschef utbildning, Munkedal kommun 
Katarina Levenby, förvaltningschef utbildning, Orust kommun 
Maria Gjertsen, Regionhälsan 
Ulrika Holmqvist, primärvårdschef, Närhälsan 
Micael Adolfsson, områdeschef, Vårdval rehab, Närhälsan 
Lena Larsson, Medtanken group, Vårdval VC, privata  
Åsa Holmestrand, Medtanken group, Vårdval rehab, privata 
Karin Engström, Fyrbodals kommunalförbund 
Andrea Hallberg, ansvarig tjänsteperson delregional nämnd norra 
Carola Murås, kanslichef, Vårdsamverkan Fyrbodal 
Kristina Nyckelgård, processledare 
Kerstin Derehag, verksamhetsassistent 
 
1: Rose-Marie Sandberg öppnade mötet och önskade alla välkomna 
 
2: Föregående mötesanteckningar.  
Föregående mötesanteckningar lades till handlingarna. 
 
3: Informationspunkter 

• Björn Järbur och Maria Klingberg redogjorde angående Samverkande 
sjukvård. Politiken har öppnat upp för en fortsättning under vissa 
förutsättningar. Förslag kommer att läggas fram, förhoppningsvis innan 
sommaren. Förslag på tidsplan presenterades.  
Styrgruppen för Vårdsamverkan Fyrbodal beslutade att: 
ställa sig bakom förslaget att skyndsamt bilda en arbetsgrupp med de 
representanter för kommuner och ambulans som ingår i Samverkande 
sjukvårds operativa samverkansgrupp med uppdrag att ta fram grund till 
förslag för uppdaterad modell. Samt att fortsatt resonemang och beslut av 
förslag framför allt sker i socialchefsnätverket och NU-sjukvårdens ledning. 
Länk presentationsmaterial  
 

• Rose-Marie Sandberg redogjorde angående ett svar på en skrivelse som 
inkommit från socialchefsnätverket avseende behov av förbättrad samverkan 
vid samsjuklighet avseende psykisk sjukdom och missbruk. Skrivelsen bifogas 
mötesanteckningarna. Förslag från Tanja Mattsson om fortsatt dialog på 
socialchefsnätverket. Från primärvården uttrycks brister i tillgänglighet trots 
uppfyllda RMR. Psykiatrin måste då hjälpa patient 

https://mellanarkiv-offentlig.vgregion.se/alfresco/s/archive/stream/public/v1/source/available/sofia/nu8396-1302592387-990/surrogate/Ledningsgruppen%20f%c3%b6r%20V%c3%a5rdsamverkan%20Fyrbodal%202023-05-05.pdf


 

 
Sida 2 (av 4) 

 
www.vardsamverkan.se/fyrbodal 

vidare om man inte kan bereda plats, inte be patienten själv ringa runt. 
Poängteras vikten av lokal samverkan. 
Länk skrivelse 
 

• Länsgemensam riktlinje gällande Öppenvårdsprocessen är beslutad. Rutin 
kommer att tas fram. Fortsatt omhändertagande i delregional arbetsgrupp 
Vårdövergångar i samverkan. 
 

• En projektledare för arbete med Handlingsplan för psykisk hälsa, 
Handlingsplan suicidprevention och Överenskommelsen för barn och unga 
kommer att anställas för tiden 2023–2025. Denna person kommer att ersätta 
tidigare utvecklingsledare som har slutat på vårdsamverkan. Annonsering av 
uppdraget kommer inom kort.  

 

• Utvecklingsledare för området SIP kommer från och med maj 2023 att vara 
Johanna Junkvist Lindau och Therese Arvidsson Dinau. De informerade om 
förslag på upplägg angående SIP-samordnare. 
Länk presentationsmaterial 

 

• En uppstartsdag planeras för styrgruppen 230915 på Alberts Kök och 
Konferens i Trollhättan. Fokus kommer att ligga på Vårdsamverkan Fyrbodals 
inriktningsdokument, roller, mandat och ansvar. Kansliet får i uppdrag att 
tillsammans med AU planera innehållet och upplägg av dagen. 
 

4: Diskussionspunkt 

• Karin Engström redogör för ett Initiativärende till delregional vårdsamverkan 
angående samverkan- och kompetenshöjande insatser kring samlarsyndrom. 
Slutenvården och den regionala primärvården ser inte att detta är ett uttalat 
gemensamt behov från samtliga parter. Förslag från styrgruppen att denna 
fråga bör omhändertas i de lokala samverkansgrupperna för att ta reda på 
hur behovet ser ut.  Det finns inspiration och underlag att hämta från 
utbildningsdag på länsnivå som arrangerades av Vårdsamverkan Västra 
Götaland i Göteborg den 29 september med Volen Ivanov som föreläsare. En 
dag kring samlarsyndrom gav inspiration och ny kunskap - Vårdsamverkan i 
Västra Götaland (vardsamverkan.se) 
Inspiration och kunskap finns också att hämta finns att hämta Svenska OCD-
förbundet eller via Vuxenpsykiatrisk mottagning OCD vid Södra Älvsborgs 
Sjukhus. 
 

5: Beslutspunkter 

• Uppdrag från politiken till Vårdsamverkan Fyrbodal – Digitalisering. 
Styrgruppen för Vårdsamverkan Fyrbodal beslutade att: 
Vårdsamverkan Fyrbodal avsätter medel för att fortsätta uppdraget att, i 
samverkan med Koncernstab digitalisering, samordna och möjliggöra 

https://mellanarkiv-offentlig.vgregion.se/alfresco/s/archive/stream/public/v1/source/available/sofia/nu8396-1302592387-991/surrogate/Svar%20p%c3%a5%20skrivelse%20fr%c3%a5n%20socialchefsn%c3%a4tverket%20avseende%20behov%20av%20f%c3%b6rb%c3%a4ttrad%20samverkan.pdf
https://mellanarkiv-offentlig.vgregion.se/alfresco/s/archive/stream/public/v1/source/available/sofia/nu8396-1302592387-989/surrogate/230505%20Utbildningspaket%20SIP%20och%20n%c3%a4tverk%20SIP-samordnare.pdf
https://www.vardsamverkan.se/nyheter/en-dag-kring-samlarsyndrom/
https://www.vardsamverkan.se/nyheter/en-dag-kring-samlarsyndrom/
https://www.vardsamverkan.se/nyheter/en-dag-kring-samlarsyndrom/
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digitaliseringsprocesser inom norra hälso- och sjukvårdsnämndens område. 
 
 

• Styrgruppen för Vårdsamverkan Fyrbodal beslutade att: 
Tone Brage ersätter Johan Lund i Styrgrupp psykisk hälsa.  
 

• Genomförandeplan HPH. 
Styrgruppen för Vårdsamverkan Fyrbodal beslutade att: 
ställa sig bakom genomförandeplanen med fortsatt arbete dels i den 
delregionala arbetsgruppen för Handlingsplan Psykisk Hälsa men det 
viktigaste är arbetet med de lokala handlingsplanerna i respektive lokal 
samverkansgrupp. Där ska prioriteringar göras utifrån behov. 
 

6: Övriga frågor 

• I januari 2023 genomfördes en SKAV-workshop ang remisser, 
ansvarsfördelning och samverkan mellan EVI, BUP, skola/elevhälsa och den 
regionala primärvården. En lösningsfokuserad workshop var planerad till den 
4/5 2023 men blev inställd på grund av för få deltagare. Vårdsamverkan 
Fyrbodal avvaktar resultatet och sammanställning från övriga delregionala 
SKAV-workshops för fortsatt arbete. 
 

• Diskussion om kostavvikelser där skolmåltidsverksamheten kräver intyg. 
Ansvarig för att utfärda dessa intyg är den mottagning/verksamhet som har 
satt diagnos. Utbildningscheferna tar med frågan till kostcheferna för att 
efterfråga en samordnad information som kan lämnas till föräldrarna där 
denna information framgår. Dokumentet skulle kunna användas av alla 
kommuner i Fyrbodal. 
 

• Ulrika Holmqvist redogjorde om samarbetet med Campus Dalsland gällande 
DSK-utbildning. Det finns ett behov av att se över utbildningens utformning. 
DSK behöver ha en bred kompetens inom olika områden för att möta 
behoven. Det är påbörjat en diskussion ang en specialistutbildning Nära Vård 
för sjuksköterskor. Styrgruppen ställer sig positiv till initiativet. 
 

• Ny arbetsstruktur för att tydliggöra del av processen för utskrivningsklara 
patienter ex. vid bestridande av fakturor. Rose-Marie Sandberg redogjorde 
för ett framtaget förslag som ses över tills nästa styrgruppsmöte. 
Länk beslutsunderlag 

 

• För att personal på vårdcentralerna lättare ska nå vårdavdelningarna kommer 
en telefonlista på SAMSA-samordnare tas fram. 
 

7: Ärende från VVG: 

• Utvecklingsplan till Färdplanen diskuterades på VVG 4/5 2023. 

https://mellanarkiv-offentlig.vgregion.se/alfresco/s/archive/stream/public/v1/source/available/sofia/nu8396-1302592387-992/surrogate/Intern%20beslutsunderlag%20-%20Process%20bestridande%20av%20faktura%20-%20MedControl.pdf
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Rose-Marie Sandberg tackade samtliga och avslutade mötet. 
 
Anteckningar Carola Murås 
    


